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DATUM 27 juni 2022 
TIJDSTIP 19.00 – 20.00 uur 
LOCATIE De Pelikaan Krommenie 
AANWEZIGEN 27 inwoners; wethouder Wessel Breunesse (openbare ruimte) en 5 medewerkers van de gemeente 
VERHINDERD 4 inwoners hebben aangegeven verhinderd te zijn 
VERSLAGLEGGING Ingrid Storm 
CC VERSLAG  

 

Voorstellen van de aanwezigen 
Namens de gemeente zijn aanwezig: 
- Wethouder Wessel Breunesse, portefeuillehouder openbare ruimte 
- Ingrid Storm, beleidsadviseur groen 
- Iwan van Straalen, projectleider 
- Raoul Chocolaad, wijkmanager Krommenie 
- Miranka Stel, gespreksleider 
- Hans Kruiderink, teamleider Stadsbeheer en –onderhoud 
 
Welkomstwoord wethouder 
De wethouder bedankt alle aanwezigen dat ze hier zijn. Hij vertelt dat hij de portefeuille openbare 
ruimte sinds een week heeft overgenomen van Gerard Slegers, omdat er in de tussentijd een nieuw 
college is gevormd. Hij vindt het belangrijk om hier bij te zijn, en hoopt dat er een ontwerp voor de 
speelplaats Harpraam kan komen waar iedereen zich in kan vinden.  
De gemeente heeft te maken met een aantal feitelijkheden, waaronder het feit dat de overlast door 
geluid en trilling van de bestaande kooi de norm voor geluidsoverlast te boven gaat. Ook zijn de 
bestaande kooi en kunstgras versleten en aan vervanging toe. Bij de wethouder is bekend dat in de 
omgeving van Harpraam verschillende belangen en wensen leven. De gemeente gaat daar naar 
luisteren en ze serieus nemen en hopelijk leidt dat tot een oplossing. 
 
Toelichting op proces en ontwerp 
De heer Van Straalen geeft een toelichting op het proces en op het ontwerp. Het huidige trapveld, 
binnen een omheinig en op het kunstgras, heeft een afmeting van 10 bij 20 meter. In het ontwerp zit 
een voetbalaanleiding, van ongeveer 6 bij 13 meter. In het ontwerp is er geen omheining maar alleen 
een ballenvanger van houten palen. De voetbalaanleiding is bedoeld voor kinderen onder de 12. De 
gemeente heeft al nagedacht over een mogelijke oplossing. Het is mogelijk om de voetbalaanleiding 
groter te maken. Omdat deze verder van de huizen vandaan ligt, geeft deze minder overlast.  
De ‘klodders’ op de ontwerptekening zijn de bestaande struiken. Hier was bij een aantal mensen 
verwarring over. 
 
Inwoners aan het woord 
Diverse mensen zeggen geen overlast te ervaren van de bestaande voetbalkooi.  
Mevrouw Storm heeft reacties gekregen van drie direct aanwonenden die klagen over veel herrie en 
overlast door de voetbalkooi, dag en nacht, ook na 22.00 uur. De heer Kruiderink vult aan dat er door 
een deskundig adviesbureau is gemeten bij een woning binnen. Daaruit bleek dat de trillingen en 
geluid onacceptabel hoog zijn met de huidige kooi. Bovendien is de kooi oud en op, en zijn er veel 



jonge gezinnen in de wijk komen wonen. De gemeente wil een speelplaats maken voor de nieuwe en 
jonge kinderen die er bij zijn gekomen en die nog komen.  
 
Een mevrouw wil de kooi graag behouden, haar kinderen en ook veel andere kinderen voetballen 
daar graag. De gemeente betaalt ook mee aan JOGG (Jongeren Op Gezond Gewicht) daar past het 
weghalen van een beweegplek niet in. De heer Van Straalen zegt dat het meestal geen gelukkige 
combinatie is om de groepen in de leeftijd 12-18 en 0-12 te mengen. Maar als dat hier goed samen 
gaat, dan kan er misschien een uitzondering worden gemaakt op het beleid. Een probleem is dan nog 
wel het beschikbare budget. 
 
Een mevrouw vindt 10 speeltoestellen teveel. Vrij uitzicht vanuit de woonkamers is ook belangrijk. De 
geluidsoverlast door schreeuwen blijft ook als er een klimtoestel en een vogelnestschommel komen. 
Een mijnheer zegt dat de grootste overlast komt door het trappen tegen leren ballen en door de bal 
die tegen de kooi aan komt. Mevrouw heeft suggesties over het herschikken van speeltoestellen. De 
heer Van Straalen zegt dat het mogelijk is om de plek van de toestellen nog een keer te bekijken.  
 
Een mevrouw heeft kinderen van 1 en 3 jaar, en wil graag dat die hier snel kunnen spelen. Nu is de 
plek ongeschikt door harde ballen die rondvliegen. Kinderen van boven de 12 kunnen ook naar 
andere plekken in de buurt, maar mensen met kleine kinderen zijn minder mobiel. 
Een andere mevrouw heeft een zoon met een beperking, die fysiek wel 11 is maar niet zelfstandig 
naar een andere plek kan. Straks kan hij hier niet meer spelen. 
 
Diverse mensen zeggen dat de bal afgeschermd moet worden met een omheining. Kinderen 
bedoelen het niet slecht maar schoppen hard.  
Een mijnheer zegt dat volgens hem de conclusie is: een kooi, geluidsdempend en verder van de 
huizen, in combinatie met leuke toestellen voor kleintjes. 
 
Een mevrouw zegt dat de grond een moeras is, na een bui zoals vanmiddag zakken de kinderen tot 
hun knieën weg in de modder. De heer Van Straalen zegt dat daar in het ontwerp aan is gedacht. Er 
komt een ondergrondse drainagebuis onderaan het talud. De speeltoestellen komen op terpen te 
staan. Het gras wordt na de aanleg gevlakt en opnieuw ingezaaid.  
Een mevrouw vraagt of de tuin van de appartementen geen last van water krijgt? Gemeente: nee, 
want alleen de toestellen komen hoger te staan, de rest van het veld blijft even hoog als nu. 
 
Samenvatting 
Mevrouw Stel vat samen, er lijkt overeenstemming te zijn over: 
- menging van spelen 
- voorkeur voor een zo groot mogelijk veld en met een omheining 
- ondergrond van kunstgras voor het voetbalveld 
- zoveel speeltoestellen plaatsen als mogelijk, ook financieel. 
 
Mevrouw vindt het nog steeds heel veel speeltoestellen, kan er niet eentje gedrapeerd worden tussen 
de struiken? Het huisje met het dakje staat recht voor een tuin. Ook de 4 op een rij staat recht voor 
iemand zijn uitzicht. De heer Van Straalen stelt voor om een afspraak buiten te maken met de 
aanwezigen, om eventueel te schuiven met toestellen en te kijken waar uitzicht en ruimte is. 
 
De heer Chocolaad vraagt wat de drie kinderen die er vanavond zijn, er van vinden?  
- combinatie van omheind veld en kleintjes 
- veld meer naar achteren bij de huizen vandaan, minder trillingen 
- veld niet verkleinen, want er spelen heel veel kinderen, vaak tussen de 10 en 20 tegelijk 
- doeltjes niet kleiner, liever groot 
- liefst een Cruyff court zoals bij de skatebaan. 
 
Vervolg 
De heer Van Straalen stelt voor om verder te puzzelen met de toestellen en het voetbalveld, 
bijvoorbeeld op een grote tekening of buiten op locatie. De aanwezigen willen dat liever buiten op 
locatie doen, omdat je dan meer ziet. Er is meer ruimte onder de bomen dan je op de tekening of de 
luchtfoto’s ziet. 
 



De gemeente zal uitzoeken of een Cruyff court mogelijk is en wat daar de voor- en nadelen en 
voorwaarden voor zijn.  
 
Een mevrouw vraagt hoe de gemeente voorkomt dat er hangjongeren op de nieuwe speeltoestellen 
gaan zitten na 22 uur ’s avonds? Nu kan je nergens zitten, dus is dat probleem er niet. Gemeente 
doet niets aan hangjongeren. 
Een andere mevrouw bevestigt dat er veel vernielingen waren toen het terrein een paar jaar geleden 
nog braak lag.  
De heer Kruiderink zegt dat de gemeente wel ondersteuning heeft om overlast en vernielingen aan te 
pakken: jongerenwerkers, jeugdBOA’s en wijkmanagers. Belangrijk is om overlast te melden. 
De heer Chocolaad heeft ervaring met het betrekken van jongeren bij de aanleg van voorzieningen. 
Als het van de jongeren zelf is blijft het eerder heel. Overigens is er in Krommenie wel ook overlast 
door jongeren van buiten het dorp.  
 
De heer Van Straalen biedt aan om voorbeelden van mogelijke omheiningen op de website te zetten. 
 
Planning 
De schoolvakantie komt eraan. De meeste aanwezigen willen graag een buitenbezoek plannen na de 
vakantie, dus bijvoorbeeld de eerste week van september.  
 


